
PROTOKÓŁ Nr XXVI/2013

z obrad XXVI SESJI RADY GMINY KOŁBIEL

z dnia 29 listopada 2013 r.

Otwarcia obrad XXVI Sesji Rady Gminy Kołbiel dokonał o godzinie 16°° Przewodniczący
Rady Pan Waldemar Kloch. Stwierdził na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy
10 Radnych na stan ogółem 14-tu, stanowi to kworum przy którym Rada może obradować
i podejmować prawomocne uchwały.

W Sesji uczestniczyli ponadto:

- Wójt Gminy
- Zastępca Wójta Gminy
- Skarbnik Gminy
- Dyrektor Gminnego Zespołu

Ekonomiczno-Administracyj nego Szkól
- Radca Prawny
- Dyrektor Szkoły Podstawowej

w Kołbieli
- Dyrektor Szkoły Podstawowej

w Człekówce
- Dyrektor Szkoły Podstawowej

w Kątach
- Przewodniczący Gminnej Komisji

Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych

- Członek Rady Powiatowej
Mazowieckiej Izby Rolniczej

- redaktor „Tygodnika Regionalnego"'
- sołtysi według załączonej listy oraz mieszkańcy.

- Pan Adam Budyta,
- Pani Ewa Mazek,
- Pani Hanna Michalska,

- Pani Bożena Wilczek,
- Pan Adam Dujczyński,

- Pani Agata Michalczyk,

- Pani Małgorzata Szostak,

- Pani Renata Rosłoniec,

- Pan Mieczysław Nowak,

- Pan Karol Krupa,
- Pan Andrzej Kamiński,

Przewodniczący powitał przybyłych i przedstawił proponowany porządek obrad.

Proponowany porządek obrad

1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad XXV Sesji Rady Gminy Kołbiel.
4. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.
5. Informacja Wójta Gminy o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Kołbiel

w roku szkolnym 2012/2013.
6. Podjecie uchwał w sprawie :

- zmian w budżecie na rok 2013;
- zmian w uchwale Nr XX/124/2012 Rady Gminy Kołbiel z dnia 28 grudnia 2012 r.

dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kołbiel na lata 2013-2018;
- określenia stawek podatku od środków transportowych na rok 2014;
- ustalenia stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień w podatku od nieruchomości

na 2014 rok;



- zmieniającej uchwalę Nr XXX/185/2010 z dnia 30 kwietnia 2010 r. w sprawie
zaciągnięcia w Banku Ochrony Środowiska S.A. kredytu długoterminowego z linii
zagranicznych;

- zmieniającej uchwałę Nr YI/27/2011 z dnia 31 marca 2011 r. w sprawie zaciągnięcia w
Banku Ochrony Środowiska S.A. kredytu długoterminowego z linii zagranicznych;

- zmieniającej uchwałę Nr XVII/88/2012 z dnia 20 kwietnia 2012 r. w sprawie
zaciągnięcia w Banku Ochrony Środowiska S.A. kredytu długoterminowego z linii
zagranicznych.

7. Zapytania, interpelacje, wolne wnioski.
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
9. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący zapytał czy są propozycje zmian w porządku obrad.

Przewodniczący poinformował, że wpłynęły złożone przez Wójta trzy projekty uchwał
i zaproponował dodanie do porządku obrad do pkt. 6 Podjęcie uchwał w sprawie, projektu
uchwały w sprawie: zmieniającej uchwałę Nr XXXII/191/2010 Rady Gminy Kołbiel z dnia
25 czerwca 2010 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie; wyrażenia zgody
na zawarcie umowy dzierżawy gruntu o powierzchni 3000 m2 - część działki ewidencyjnej
nr 2477 położonej we wsi Rudzienko gmina Kołbiel, stanowiącej własność Gminy Kołbiel
oraz obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej, jako podstawa obliczenia podatku rolnego
na terenie Gminy Kołbiel.

Przewodniczący poddał pod głosowanie dodanie do porządku obrad do pkt.6 Podjęcie
uchwał w sprawie, projektu uchwały:
-zmieniającej uchwałę Nr XXXII/191/2010 Rady Gminy Kołbiel z dnia 25 czerwca 2010 r.
w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie.
Za głosowało 10 radnych, głosów przeciw nie było, wstrzymujących się nie było.
Zmiana w porządku obrad została przyjęta przy 10 głosach za.

Przewodniczący poddał pod głosowanie dodanie do porządku obrad do pkt.6 Podjęcie
uchwał w sprawie, projektu uchwały w sprawie:
- wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu o powierzchni 3000 m2 - część
działki ewidencyjnej nr 2477 położonej we wsi Rudzienko gmina Kołbiel.
Za głosowało 10 radnych, głosów przeciw nie było, wstrzymujących się nie było.
Zmiana w porządku obrad została przyjęta przy 10 głosach za.

Przewodniczący poddał pod głosowanie dodanie do porządku obrad do pkt.6 Podjęcie
uchwał w sprawie, projektu uchwały sprawie:
obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej, jako podstawa obliczenia podatku rolnego
na terenie Gminy Kołbiel.
Za głosowało 9 radnych, l radny głosował przeciw, głosów wstrzymujących się nie było.
Zmiana w porządku obrad została przyjęta przy 10 głosach za.

Przewodniczący poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad.
Za głosowało 10 radnych, głosów przeciw nie było, wstrzymujących się nie było.
Zmieniony porządek obrad został przyjęty przy 10 glosach za.



.żując pkt 3 porządku obrad Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie
. otokolu z obrad XXV Sesji.

Poinformował, że protokół był wyłożony w biurze rady i nie zgłoszono do nich uwag.
Zapytał czy radni chcą je zgłosić. Uwag nie zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z obrad XXV Sesji Rady Gminy
Kolbiel.
Za jego przyjęciem głosowało 10 radnych, głosów przeciw - nie było, głosów
wstrzymujących się - nie było. Protokół z obrad XXV Sesji Rady Gminy Kołbiel został
przyjęty przy 10 głosach za.

Realizując pkt 4 porządku obrad Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności
miedzysesyjnej.

15-16 października Wójt Gminy uczestniczył w XIV Kongresie Gmin Wiejskich.
Poinformował, że ramach stanowiska XIV Kongresu Gmin Wiejskich samorządowcy wyrazili
swój sprzeciw wobec braku środków pomocowyeh UE w budżecie 2014-2020
na infrastrukturę drogową, wodno-kanalizacyjną; sprzeciw wobec proponowanych zmian
odnośnie finansowania rocznych urlopów dla poratowania zdrowia dla nauczycieli
jak i wobec zmiany systemu zatrudnienia nauczycieli proponowanego przez Ministerstwo
Edukacji Narodowej. Podniósł, że jeden z uczestników Kongresu zwrócił uwagę
przedstawicielowi Ministerstwa Środowiska na 14 błędów w nowej ustawie o utrzymaniu
czystości i porządku w gminach, a tenże przedstawiciel przyznał, iż konieczne jest
uchwalenie nowej ustawy.
17 października Wójt Gminy zorganizował uroczystości długoletniego pożycia par
małżeńskich z terenu Gminy Kołbiel.
17 października Wójt Gminy wręczył zaświadczenia o awansie na wyższy stopień awansu
zawodowego.
18 października Wójt Gminy uczestniczył w oficjalnej prezentacji albumu „Kołbielszczyzna
wczoraj i dziś". Podziękował za udział w tym wydarzeniu Panu Andrzejowi Kamińskiemu,
Pani Anecie Bartnickiej, Zespołowi Koła Gospodyń Wiejskich z Rudzienka i młodzieży.
Wyraził zadowolenie z obecności tak wielu przedstawicieli bibliotek publicznych na
prezentacji.
6-8 listopada Wójt Gminy uczestniczył w szkoleniu „Akademia Wójta", którego głównym
tematem było podejmowanie trudnych decyzji finansowych.
11 listopada Wójt Gminy przewodził gminnym obchodom Święta Niepodległości.
Podziękował za udział w tych obchodach trzem pocztom sztandarowym, harcerzom
i młodzieży z Gimnazjum. Wyraził zadowolenie z pozytywnego odbioru koncertu wokalno-
organowego muzyki patriotycznej, który uświetnił obchody.
12 listopada Wójt Gminy uczestniczył w uroczystym apelu w Publicznym Gimnazjum
z okazji Święta Niepodległości.
14 listopada Szkole Podstawowej w Kątach przekazana została tablica multimedialna
zakupiona przez Gminę Celestynów , co stanowiło rekompensatę za zaległe kwoty z tytułu
uczęszczania dzieci z Zabieżek do tejże szkoły.
14 listopada Wójt Gminy uczestniczył we wspólnym posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury,
Zdrowia, Sportu i Spraw Socjalnych oraz Komisji Budżetu, Planowania, Finansów i Rozwoju
Gminy, które dotyczyło opieki zdrowotnej w Gminie Kołbiel. Zasygnalizował, że Kierownik
SPZOZ w Kołbieli poinformowała o potrzebach zakładu m.in. potrzebie zakupu unitu
stomatologicznego.
15 listopada Wójt Gminy przekazał do Regionalnej Izby Obrachunkowej projekt budżetu
Gminy Kołbiel na 2014 r. Zwrócił uwagę, że głównym zadaniem inwestycyjnym w projekcie



-tu jest budowa przedszkola oraz na uwagi Regionalnej Izby Obrachunkowej do uchwał;
dotacji na dojazd dzieci z Siwianki do szkół w Gliniance.

18 listopada Wójt Gminy uczestniczył w spotkaniu dotyczącym zmiany siedziby biura LGD
Natura i Kultura, o co poprosiła Wójt Gminy Wiązowna z uwagi na braki lokalowe urzędu
gminy. Poinformował, że wstępnie biuro LGD przeniesione zostanie do Karczewa.
19 listopada Wójt Gminy uczestniczył w spotkaniu z mieszkańcami kilku posesji w Rudnic
dotyczącym problemu odprowadzania wód opadowych. Zasygnalizował, że problem ten jest
coraz częstszy na terenie Gminy Kołbiel.
20 listopada Wójt Gminy uczestniczył w spotkaniu z Dyrektorem Wojewódzkiego Funduszu
Ochrony Środowiska dotyczącym środków na budowę infrastruktury wodno-kanalizacyjnej.
Zwrócił uwagę, że w nowej perspektywie budżetowej UE ze środków pomocowych na ten cel
będą mogły korzystać jedynie wielkie miasta.
21 listopada Wójt Gminy uczestniczył w przekazaniu przez Policję lekkiego samochodu
ARO dla Gminnego Zarządu OSP. Zwrócił uwagę, że w niektórych jednostkach OSP
na terenie Gminy Kołbiel nie ma osób, które przeszły specjalistyczne szkolenie dla załogi
wozu oraz nawet delegacji na uroczystościach.
22 listopada zwrócił się do Wójta Gminy przedstawiciel firmy Wizard o zawarcie umowy
dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy w Rudzienku na okres 10 lat, co jest
potrzebne firmie z uwagi na ubieganie się o środki z Programu Rozwoju Obszarów
Wiejskich.
25 listopada Wójt Gminy uczestniczył w uroczystym otwarciu wyremontowanej drogi
do Siwianki. Poinformował, że inwestycja kosztowała 178.000 zł z czego 50% kosztów
sfinansowała Gmina Kołbiel. Wyraził swoje zadowolenie, że udało się zrealizować tę
inwestycję.
27 listopada Wójt Gminy uczestniczył w spotkaniu z Wojewodą Mazowieckim
wraz z samorządowcami gmin podwarszawskich, dotyczącym wprowadzania ustawy
o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. Zwrócił uwagę, że obecny na spotkaniu
przedstawiciel Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska poinformował, że będą
nakładane kary na gminy za nie wprowadzanie nowych regulacji. Poinformował, że obecnie
z urzędu gminy wysyłane są wezwania do złożenia deklaracji.
27 listopada Wójt Gminy uczestniczył we wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji Rady
Gminy Kołbiel, na którym obok projektów uchwał na bieżącą sesję radni zajmowali się
wypracowaniem stanowiska rady dotyczącego wyboru optymalnego wariantu przebudowy
drogi krajowej nr 17 na terenie Gminy Kołbiel z przedstawionych przez GDDKiA.

Realizując pkt. 5 Wójta Gminy przedstawił Informację o stanic realizacji zadań
oświatowych Gminy Kołbiel w roku szkolnym 2012/2013, która stanowi załącznik
do protokołu.

Wójt Gminy zwrócił uwagę, że samorządy nie powinny koncentrować się na konflikcie
z przedstawicielami oświaty. Podkreślił, że konieczna jest współpraca samorządu, nauczycieli
i rodziców. Zwrócił uwagę, że liczba dzieci objętych na terenie gminy wychowaniem
przedszkolnym wzrosła ze 125 (jedynie budynek przedszkola) do 292. Wymienił
szczegółowo sukcesy uczniów i nauczycieli z Gminy Kołbiel.

Salę obrad opuszcza Radny Pan Dominik Dąbrowski. Stan radnych , 9 radnych.

Przewodniczący zarządził dziesięciominutową przerwę.

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie.



.ealizujac pkt.6 porządku obrad przystąpiono do podjęcia uchwal.

Przewodniczący odczytał uchwałę Nr XXVI/171/2013 w sprawie: zmian w budżecie gminy
na 2013 r.

Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska przedstawiła uzasadnienie do uchwały.

Poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXVI/171/2013 w sprawie:
zmian w budżecie gminy na 2013 r.
Za głosowało 9 radnych, głosów przeciw — nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXVI/171/2013 została przyjęta przy 9 głosach za.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytał uchwałę Nr XXVI/172/2013,
w sprawie: zmian w Uchwale Nr XX/124/2012 Rady Gminy Kołbiel z dnia 28 grudnia 2012r.
dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kołbiel na lata 2013-2018.

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie
zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXVI/172/2013 w sprawie:
zmian w Uchwale Nr XX/124/2012 Rady Gminy Kołbiel z dnia 28 grudnia 2012r. dotyczącej
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kołbiel na lata 2013-2018.
Za głosowało 9 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXVI/172/2013 została przyjęta przy 9 głosach za.

Przewodniczący odczytał uchwałę Nr XXVI/173/2013 w sprawie: określenia stawek podatku
od środków transportowych na rok 2014.

Zastępca Wójta Pani Ewa Mazek poinformowała, że stawki podatku od środków
transportowych nie uległy zmianie w stosunku do obecnych.

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie
zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXVI/173/2013 w sprawie:
określenia stawek podatku od środków transportowych na rok 2014.
Za głosowało 9 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXVI/173/2013 została przyjęta przy 9 głosach za.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytał uchwałę Nr XXVI/174/2013,
w sprawie: ustalenia stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień w podatku od
nieruchomości na 2014 rok

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Kloch poinformował, że na wspólnym posiedzeniu
wszystkich Komisji radni podjęli decyzję o utrzymaniu stawek podatków na poziomie roku
obecnego.



.y Pan Kazimierz Urbaniak stwierdził, że stanowisko radnych na wspólnym posiedzeniu
jtycząca stawek podatków zapadło niemal jednogłośnie. Zwrócił uwagę, że utrzymywanie

stawek podatków na poziomie roku obecnego jest przesuwaniem bardzo wysokiego wzrostu
podatków na lata następne. Stwierdził, że nie jest zwolennikiem przyjęcia stawek
maksymalnych, a stopniowego ich podnoszenia. Podkreślił, że trudna sytuacja związana
z kryzysem gospodarczym nie dotyczy tylko mieszkańców ale i samej gminy. Zwrócił uwagę,
że oczekiwania mieszkańców w stosunku do gminy są bardzo duże.

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Kloch zwrócił uwagę, że obniżanie stawek
maksymalnych podatków powoduje konsekwencje w postaci zmniejszania subwencji ogólnej
dla budżetu gminy.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXVI/174/2013 w sprawie:
ustalenia stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień w podatku od nieruchomości
na 2014 rok
Za głosowało 7 radnych, 2 radnych głosował przeciw, głosów wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXVI/174/2013 została przyjęta przy 7 głosach za i 2 przeciw.

Przewodniczący odczytał uchwałę Nr XXVI/175/2013
zmieniającą uchwałę Nr XXX/185/2010 z dnia 30 kwietnia 2010 r. w sprawie zaciągnięcia
w Banku Ochrony Środowiska S.A. kredytu długoterminowego z linii zagranicznych.

Zastępca Wójta Pani Ewa Mazek przedstawiła uzasadnienie do uchwały.
Zmiana uchwały związana z wydłużeniem terminu spłat zaciągniętego kredytu spowodowana
jest wejściem w życie indywidualnego wskaźnika limitującego zadłużenie określonego w art.
243-344 ustawy o finansach publicznych (obowiązek wprowadzony ustawą z dnia 27
sierpnia 2009 r. o finansach publicznych Dz.U. nr 157, póz. 1240 ze zm. oraz na podstawie
ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. Przepisy wprowadzające ustawę o finansach publicznych
Dz.U. nr 157, póz. 1241 ze zm.). Proponuje się zmianę terminu spłat z okresu od 2011 r. do
2015 r. włącznie na od 2011 r. do 2018 r. włącznie.
Wydłużenie terminów spłat pozwoli na zastosowanie większego marginesu bezpieczeństwa
spłat pozwoli na zastosowanie większego marginesu bezpieczeństwa w prowadzonej
gospodarce finansowej i ma na celu zmniejszenie ryzyka oraz kumulacji ewentualnych
problemów finansowych. Proponowane wydłużenie powinno wpłynąć na zwiększenie
stabilności budżetu oraz uwolnić dodatkowy potencjał inwestycyjny.

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie
zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwalę Nr XXVI/175/2013
zmieniającą uchwałę Nr XXX/185/2010 z dnia 30 kwietnia 2010 r. w sprawie zaciągnięcia
w Banku Ochrony Środowiska S.A. kredytu długoterminowego z linii zagranicznych.
Za głosowało 9 radnych, głosów przeciw — nie było, wstrzymujących się — nie było.
Uchwała Nr XXVI/175/2013 została przyjęta przy 9 głosach za.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytał uchwałę Nr XXVI/176/2013,
zmieniającą uchwałę Nr YI/27/2011 z dnia 31 marca 2011 r. w sprawie zaciągnięcia
w Banku Ochrony Środowiska S.A. kredytu długoterminowego z linii zagranicznych.

Zastępca Wójta Pani Ewa Mazek przedstawiła uzasadnienie do uchwały.



Zmiana uchwały związana z wydłużeniem terminu spłat zaciągniętego kredytu spowodowana
jest wejściem w życie indywidualnego wskaźnika limitującego zadłużenie określonego w art.
243-344 ustawy o finansach publicznych (obowiązek wprowadzony ustawą z dnia 27
sierpnia 2009 r. o finansach publicznych Dz.U. nr 157, póz. 1240 ze zm. oraz na podstawie
ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. Przepisy wprowadzające ustawę o finansach publicznych
Dz.U. nr 157, póz. 1241 ze zm.). Proponuje się zmianę terminu spłat z okresu od 2011 r. do
2015 r. włącznie na od 2012 r. do 2019 r. włącznie.
Wydłużenie terminów spłat pozwoli na zastosowanie większego marginesu bezpieczeństwa
spłat pozwoli na zastosowanie większego marginesu bezpieczeństwa w prowadzonej
gospodarce finansowej i ma na celu zmniejszenie ryzyka oraz kumulacji ewentualnych
problemów finansowych. Proponowane wydłużenie powinno wpłynąć na zwiększenie
stabilności budżetu oraz uwolnić dodatkowy potencjał inwestycyjny.

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie
zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXVI/176/2013
zmieniającą uchwałę Nr Yl/27/2011 z dnia 31 marca 2011 r. w sprawie zaciągnięcia
w Banku Ochrony Środowiska S.A. kredytu długoterminowego z linii zagranicznych.
Za głosowało 9 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwala Nr XXVI/176/2013 została przyjęta przy 9 głosach za.

Przewodniczący odczytał uchwałę Nr XXVI/177/2013
zmieniającą uchwałę Nr XVll/88/2012 z dnia 20 kwietnia 2012 r. w sprawie zaciągnięcia
w Banku Ochrony Środowiska S.A. kredytu długoterminowego z linii zagranicznych.

Zastępca Wójta Pani Ewa Mazek przedstawiła uzasadnienie do uchwały.
Zmiana uchwały związana z wydłużeniem terminu spłat zaciągniętego kredytu spowodowana
jest wejściem w życie indywidualnego wskaźnika limitującego zadłużenie określonego w art.
243-344 ustawy o finansach publicznych (obowiązek wprowadzony ustawą z dnia 27
sierpnia 2009 r. o finansach publicznych Dz.U. nr 157, póz. 1240 ze zm. oraz na podstawie
ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. Przepisy wprowadzające ustawę o finansach publicznych
Dz.U. nr 157, póz. 1241 ze zm.). Proponuje się zmianę terminu spłat z okresu od 2011 r. do
2015 r. włącznie na od 2013 r. do 2020 r. włącznie.
Wydłużenie terminów spłat pozwoli na zastosowanie większego marginesu bezpieczeństwa
spłat pozwoli na zastosowanie większego marginesu bezpieczeństwa w prowadzonej
gospodarce finansowej i ma na celu zmniejszenie ryzyka oraz kumulacji ewentualnych
problemów finansowych. Proponowane wydłużenie powinno wpłynąć na zwiększenie
stabilności budżetu oraz uwolnić dodatkowy potencjał inwestycyjny.

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie
zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXVI/177/2013
zmieniającą uchwałę Nr XVII/88/2012 z dnia 20 kwietnia 2012 r. w sprawie zaciągnięcia
w Banku Ochrony Środowiska S.A. kredytu długoterminowego z l inii zagranicznych.
Za głosowało 9 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XX VIA 77/2013 została przyjęta przy 9 głosach za.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytał uchwałę Nr XXVI/178/20I3,



zmieniającą uchwałę Nr XXX1I/191/2010 Rady Gminy Kołbiel z dnia 25 czerwca 2010 r.
w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie.

Zaslępcu Wójta Pani Ewa Mazek przedstawiła uzasadnienie do uchwały.
Zmiana uchwały związana z wydłużeniem terminu spłat zaciągniętej pożyczki spowodowana
jest wejściem w życie indywidualnego wskaźnika limitującego zadłużenie określonego
w art. 243-344 ustawy o finansach publicznych (obowiązek wprowadzony ustawą z dnia 27
sierpnia 2009 r. o finansach publicznych Dz.U. nr 157, póz. 1240 ze zm. oraz na podstawie
ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. Przepisy wprowadzające ustawę o finansach publicznych
Dz.U. nr 157, póz. 1241 ze zm.). Proponuje się zmianę terminu spłat z okresu od 2011 r. do
2017 r. włącznie na od 2011 r. do 2019 r. włącznie.
Wydłużenie terminów spłat pozwoli na zastosowanie większego marginesu bezpieczeństwa
spłat pozwoli na zastosowanie większego marginesu bezpieczeństwa w prowadzonej
gospodarce finansowej i ma na celu zmniejszenie ryzyka oraz kumulacji ewentualnych
problemów finansowych. Proponowane wydłużenie powinno wpłynąć na zwiększenie
stabilności budżetu oraz uwolnić dodatkowy potencjał inwestycyjny.

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie
zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXVł/178/2013
zmieniającą uchwałę Nr XXXI1/191/2010 Rady Gminy Kołbiel z dnia 25 czerwca 2010 r,
w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie.
Za głosowało 9 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXVI/178/2013 została przyjęta przy 9 głosach za.

Przewodniczący odczytał uchwałę Nr XXVI/179/2013 w sprawie:
wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu o powierzchni 3000 m2 - część
działki ewidencyjnej nr 2477 położonej we wsi Rudzienko gmina Kołbiel, stanowiącej
własność Gminy Kolbie!.

Przewodniczący Rady Pan Waldemar Kloch poinformował, że przyjęcie uchwały umożliwi
przedsiębiorstwu Wizard złożenie wniosku o środki unijne w celu rozwinięcia działalności.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXVI/179/2013 w sprawie:
wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu o powierzchni 3000 m2 - część
działki ewidencyjnej nr 2477 położonej we wsi Rudzienko gmina Kołbiel, stanowiącej
własność Gminy Kołbiel.
Za głosowało 9 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXVI/179/2013 została przyjęta przy 9 glosach za.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytał uchwałę Nr XXVI/180/2013,
w sprawie: obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej, jako podstawa obliczenia podatku
rolnego na terenie Gminy Kołbiel.

) Pan Kazimierz Urbaniak zwrócił uwagę, że utrzymanie stawki podatku rolnego na
poziomie roku obecnego ułatwi pracę inkasentom podatków. Wyraził jednak swoje
współczucie dla tych, którzy za 2-3 lata będą zmuszeni podnieść stawkę podatku rolnego.



Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXV I/180/2013 w sprawie:
obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej, jako podstawa obliczenia podatku rolnego na
terenie Gminy Kolbie).
Za głosowało 7 radnych, 2 radnych głosował przeciw, głosów wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXVI/180/2013 została przyjęta przy 7 głosach za i 2 przeciw.

Pkt 7 i 8 porządku obrad - zapytania, interpelacje, wolne wnioski, odpowiedzi na
zapytania i interpelacje.

Sołtys Solectwa Siwianka Pani Anna Bąk podziękowała za remont drogi do Siwianki.
Zwróciła uwagę, że dzięki współpracy samorządu Gminy Kołbiel i Gminy Celestynów
zrealizowano inwestycję, która poprawiła atrakcyjność wsi i jakość życia jej mieszkańców.

Przewodniczący Rady Pan Waldemar Kloch wyraził zadowolenie, że udało się zrealizować
przed upływem kadencji tak trudną sprawę, jaką był remont drogi do Siwianki.

Radny Pan Krzysztof Czajka podziękował za zaangażowanie się mieszkańców w sprawę
remontu drogi do Siwianki i ich obecność na sesji.

Przewodniczący Rady Pan Waldemar Kloch podkreślił, że to dzięki determinacji
mieszkańców Siwinaki remont drogi do tej miejscowości od drogi krajowej nr 50 doszedł
do skutku.

Zastępca Wójta Pani Ewa Mazek poprosiła o rozpropagowanie informacji
o wyremontowaniu drogi do Siwinaki, gdyż spotkała się z osobami, które nie wiedziały o tym
istotnym dla nich fakcie.

Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady XXVI Sesji Rady
Gminy Kołbiel o godzinie 19 no.

Do protokołu dołączono:

1. Informację Wójta Gminy Kołbiel Wójta Gminy o sianie realizacji zadań oświatowych
Gminy Kołbiel w roku szkolnym 2012/2013.

2. Listę obecności radnych.

3. Listę obecności sołtysów.

Na tym protokół zakończono.

Protokołował:
5*M* Gilu*

Paweł Całka


